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Zápis č. 7-ZMM/2024 
z 7. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřic (dále jen „ZMM“), konaného  

26. února 2024 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice 
Přítomno: 14 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina), omluvena: Bc. Petra Absolonová, 

MBA 
 
Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA, starosta města 
 
 
Jednání zahájil předsedající - starosta města Libor Procházka v 18:00 hodin ve velké zasedací 
místnosti modřické radnice. 
Přivítal přítomné zastupitele, občany a hosty a konstatoval, že jednání ZMM bylo řádně svoláno a 
vyhlášeno. Zasedání ZMM počtem 14 přítomných zastupitelů města, což je nadpoloviční většina 
zastupitelů, je usnášeníschopné. 
 
Zápis z 6. zasedání ZMM byl určenými ověřovateli ověřen a podepsán a společně  
s usnesením byly řádně uloženy u asistentky starosty města k nahlédnutí. K dnešnímu dni nebyly 
doručeny žádné připomínky k tomuto dokumentu, tímto je tedy uzavřen. 
Jako zapisovatelku 7. řádného veřejného zasedání ZMM určil předsedající Moniku Novákovou, 
asistentku starosty. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje jako ověřovatele zápisu zastupitele Tomáše Hejtmánka a zastupitele Luďka 
Slaného. 
 
Hlasování o návrhu usnesení (Procházka):  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-Ú1/2024. 
 
V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé následující návrh programu jednání ZMM. 
 
Úvod  
1) Zpráva starosty 
2) Kontrola uložených úkolů 
3) Bezpečnostní situace města 
 3.1 Zpráva obvodního oddělení PČR Rajhrad za rok 2023 
 3.2 Výroční zpráva MP Modřice za rok 2023 
4) Zpráva o provozu, hospodaření a využívání PBDS v roce 2023    
5) Zpráva o provozu, hospodaření a využívání MHM v roce 2023 
6) Projednání hospodaření města v roce 2023 
 6.1 Rozpočtové opatření č. 17_2023 
 6.2 Procentuální plnění rozpočtu v roce 2023  
7) Projednání majetkových transakcí  
 7.1 Lesy ČR - pozemek pc_2137  
 7.2 nabytí Bobrava p.č.p.1605-2   
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 7.3 převod pozemků ze statutárního města Brna  
8) Upřesnění rozpočtu města v roce 2024 
 8.1a Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 
 8.1b Návrh na ošatné 
 8.2 Projednání rozpočtového opatření č. 1/2024 
 8.3 Projednání rozpočtového opatření č. 2/2024 
 8.4 Projednání rozpočtového opatření č. 3/2024 

8.5 Schválení smluv o poskytnutí dotace nad 50.000,- Kč  
9) Zprávy z FV 
10) Zprávy z KV 
11) Vydání OZV č. 1/2024 o nočním klidu  
12) Různé, diskuse  
 12.1 Prezentace - Jednotný vizuální styl  
 12.2 Zvolení zástupce města na členskou schůzi Virského oblastního vodovodu 
 12.3 Finanční podpora pro Spolek Pro Modřice z.s. - žádost 
Závěr  
 
Další návrhy na změnu programu nebyly předloženy. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje program 7. řádného veřejného zasedání ZMM beze změny. 
 
Hlasování o návrhu programu:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-Ú2/2024    
 
Bod 1 – Zpráva starosty  

Předsedající přečetl zprávu o činnosti městského úřadu a o dění ve městě za období od zasedání 
ZMM dne 04.12.2023 do 26.2.2024. Zpráva starosty o činnosti městského úřadu je nedílnou 
součástí tohoto zápisu. 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o činnosti městského úřadu a RMM za 
období od 6. zasedání ZMM dne 04.12.2023 do 26.02.2024. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z7-1.1/2024   
 
Bod 2 – Zpráva o plnění uložených úkolů 

Uložené úkoly byly převzaty ze zápisu č. 6 ZMM/2024 z 6. řádného veřejného zasedání 
Zastupitelstva města Modřice konaného dne 4. prosince 2023 v 18 hodin v zasedací síni modřické 
radnice. 
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K jednotlivým úkolům níže: 
 
Usnesení 11Z-6.2.2/2016 
ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování PPO 
Modřice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách. 
 
Koncem loňského roku proběhlo jednání v Kanceláři architekta města Brna za účelem koordinace 
koncepce protipovodňové ochrany města Brna a města Modřice, a to zejména ve vztahu 
k plánovanému severnímu obchvatu Modřic. K jednání byli přizvání zástupci města Modřice, 
Povodí Moravy s.p. (PMO) a Odboru dopravy Krajského úřadu Jihomoravského kraje (OD JMK). 
Úkol probíhá. 
 
Usnesení 3Z-8.7.2/2023: Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor řešením 
pozemků pod komunikací – chodníkem s vlastníky pozemku p.č. 2225/8 a 2216 k.ú. Modřice 
Úkol probíhá. 
Usnesení 5Z-3.2/2023: ZMM odkládá rozhodnutí záměru převodu části pozemku p.č. 2485/1 Mgr. 
J. U., Brno do doby, než město získá alternativní pozemek pro realizaci veřejného hřiště v dané 
lokalitě. 
Bylo iniciováno jednání s vlastníky pozemku p.č. 1605/2 – podklady jsou předloženy samostatně 
v majetkových transakcích. 

Kauza zavážky městského pozemku u rybníku Primál - zavážka městského pozemku 
neprobíhá. Aktivita probíhá na jiných soukromých pozemcích, čemuž město nemůže bránit. Nadále 
se bude sledovat. 

 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o plnění úkolů uložených na předchozích 
zasedáních ZMM.  
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-2.1/2024 
 
Bod 3 Bezpečnostní situace města 
 
3.1 Zpráva obvodního oddělení PČR Rajhrad za rok 2023 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu o operativně bezpečnostní situaci v okrsku Modřice za 
rok 2023 vypracovanou PČR OOP Rajhrad, npor. Mgr. Petrem Staňou, DiS. Npor. Mgr. Petr Staňa, 
DiS. se ze zasedání omluvil z osobních důvodů. Případné dotazy mu mohou být zaslány emailem. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Zprávu o operativně bezpečnostní situaci v okrsku Modřice v roce 2023 
zpracovanou PČR Krajským ředitelstvím policie JMK OOP Rajhrad. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-3.1/2024 
 
3.2 Výroční zpráva MP Modřice za rok 2023 
V podkladech zastupitelé obdrželi Výroční zprávu o činnosti MP Modřice za rok 2023 včetně 
tabulky se statistickými údaji za rok 2023 s porovnáním hodnot roku 2022 vypracovanou vrchním 
strážmistrem Lukášem Krakowczykem, který se jednání zúčastnil a vyzval zastupitele k dotazům. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti MP Modřice za rok 2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-3.2/2024 
 
 
Bod 4 - Zpráva o provozu, hospodaření a využívání PBDS v roce 2023 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu o provozu, hospodaření a využívání PBDS v roce 2023 
vypracovanou vedoucí PBDS pí Kozumplíkovou, která byla zasedání přítomna. Předsedající 
vyzval zastupitele k dotazům, dále pronesl krátký komentář a shrnutí. 
 
V diskuzi vystoupili:  
Novák. Kolik je tam zaměstnanců? 
Kozumplíková: Je tam 9 zaměstnanců. 
Chybíková: Poděkování pí Kozumplíkové za její práci pro seniory. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Zprávu o provozu, hospodaření a využívání Pasivního bytového domu pro 
seniory v roce 2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-4.1/2024 
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Bod 5 – Zpráva o provozu, hospodaření a využívání MHM za rok 2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu o provozu, hospodaření a využívání MHM v roce 2023 
vypracovanou vedoucím managerem Ing. Jahodou, který byl zasedání přítomen. Předsedající 
pronesl krátký komentář a shrnutí a vyzval zastupitele k dotazům. 
 
V diskuzi vystoupili: 
Občan Modřic: Kolika máte zaměstnanců? 
Jahoda: Máme 10 zaměstnanců 
Občan Modřic: Dotaz na vedení města: Zůstalo tam 17% volné kapacity a generuje to 40% ztráty. 
Takže nepředpokládáte, že to tam nebude nikdy v plusu? 
Starosta: Ano, předpokládáme, že tam v plusu nebudeme. 
Kraut: Dotaz na pana Mulíčka - Proč výsledovka hospodaření nebyla hotová na poslední RMM a 
proč jsme tu tabulku neobdrželi? 
Mulíček: Tabulku jste nedostali z toho důvodu, že požadavek na to přišel 12.2.2024 a podklady na 
ZMM jsem předal 14.2.2024. My nejsme schopni určit, kolik peněz ty kluby využijí na pronájmy, 
kolik ten klub nebo nájemník má dotaci od města a nemůžeme vám říct, jestli ji na ten nájem použil 
nebo ne. 
Kraut: Chci se zeptat pana Šišky. Jaké byly dřív byznys plány s halou? Byla nějaká ekonomická 
rozvaha? 
Šiška: Kalkulace byla zpracována a výhledově v budoucnu se počítalo, že to bude vycházet tak tak. 
Ale manažer by měl oslovovat další menší kluby a nabízet volné kapacity sportovišť. 
Jahoda: Co by se mělo asi více nabízet, je fotbalové hřiště s umělým povrchem – trávou, (FINO). 
Loni to bylo limitované 2 faktory – nefunkční osvětlení a jaký to má dopad pro klub. Bez osvětlení 
se to špatně pronajímá. Jakmile to bylo opraveno, bylo to hned obsazené. Odůvodnil, proč šly 
náklady tak vysoko.  
Starosta: Tak jak je hala koncipována, nemůže být zisková a nemohly by tam být naše spolky, pro 
které se to dělalo. Viz v tabulce výdaje a výnosy. 
Šiška: Je dobře, že se zvýšily výnosy z ubytování, ale mohlo by se to nabízet víc. 
Jahoda: Kdybychom dorovnali ceny na náklady, tak by si to ty kluby nemohly dovolit. Převažují 
kluby z Modřic. 
Občanka Modřic: Vadí jí osvětlení na hřišti s umělou trávou + hluk, vulgární slova. Pane Šiško, 
s čím jste tehdy počítali, jak to bylo myšleno?  
Šiška: Vysvětluje, kdo všechno tam hraje z modřických klubů. Limit hluku tato činnost nepřekračuje. 
Hřiště bylo nutné zrekonstruovat. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Zprávu o provozu, hospodaření a využívání Městské haly Modřice v roce 
2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-5.1/2024 
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Bod 6 - Projednání hospodaření města v roce 2023 
 
6.1 Rozpočtové opatření č.17_2023 
V podkladech zastupitelé obdrželi Rozpočtové opatření č. 17/2023. Podrobný komentář přednesl 
vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí RO č. 17/2023 provedené RMM 29.12.2023 usnesením číslo 29R-3.1/2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-6.1/2024 
 
19:09 odchod zast. Chybíková 
 
6.2 Procentuální plnění rozpočtu v roce 2023 
V podkladech zastupitelé obdrželi vypracovanou tabulku procentuálního plnění směrných 
ukazatelů rozpočtu města v roce 2023. Podrobný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Roman 
Mulíček. 
 
V diskuzi vystoupili: 
Šiška: Dotaz na položku na výdajové straně paragraf 3639 s 3722, co tam bylo za změnu, nižší 
čerpání? Jedná se o svoz komunálního odpadu. 
Mulíček: Změny tam žádné nebyly, nedokážu vám na to odpovědět. Ty položky si rozpočtují 
jednotliví příkazci. 
 
19:13  příchod zast. Chybíková 
 
Mazálek: Minulý rok byl mimořádný třeba tím, že se rekonstruoval sběrný dvůr, takže nebyl tam 
poplatek za pracovníka. Můžeme poděkovat občanům, že nevyprodukovali tolik odpadu. 
Šiška: Péče o veřejnou zeleň. Co se nerealizovalo? 
Mulíček: To opravdu nevím, to ví hlavně příkazce. 
Starosta: Zjistíme a budeme informovat. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zprávu o procentuálním plnění a čerpání rozpočtu města Modřice za rok 
2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
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0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-6.2/2024 
 
Bod 7 -  Projednání majetkových transakcí 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi několik podkladů, týkající se majetkových transakcí. 
 
7.1 Nabytí pozemku p.č. 2137 k.ú. Modřice 
Pozemek p.č. 2137 k.ú. Modřice tvoří břeh ramena řeky Svratky, tzv. Mlýnský náhon, který je evi-
dován jako Evropsky významná lokalita.  
Koryto řeky – pozemek p.č. 2156/1 a druhý břeh - pozemek p.č. 2143 jsou v majetku města Modři-
ce.  
Důvodem zájmu města o tento pozemek je jednotná údržba a dosadba břehových porostů a sjed-
nocení vlastnictví k tomuto významnému vodnímu prvku. 
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuze neproběhla 
 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje kupní smlouvu na převod pozemku p.č. 2137 k.ú. Modřice z Lesů České republiky, 
s.p., IČ 42196451, se sídlem Přemyslova 1106/19, Hradec Králové za cenu 140.000,- Kč a úhradu 
nákladů za podání návrhu na vklad práva do katastru nemovitostí. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-7.1/2024 
 
 
7.2 Nabytí Bobrava p.č. 1605/2 
Pozemek p.č. 1605/2, orná půda o výměře 9 413 m2, v podílovém spoluvlastnictví V. Č., MUDr. E. 
K. a Ing. K. L. (každá k velikosti podílu 1/3). Cena je o 200,- Kč/m2 vyšší, než je uvedena ve 
znaleckém posudku z důvodu veřejného zájmu, který je podrobně popsán v podkladech v 
komentáři. Ten přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
V diskuzi vystoupili: 
 
Šiška: Chybí mi v důvodové zprávě zdůvodnění v návrhu usnesení, že máme o 200 Kč/m2 vyšší 
cenu, než máme znalecký posudek. 
Höklova: Protože to bylo ve veřejném zájmu. 
Chybíková: Nemělo by to být v usnesení?  
Starosta: Doplníme to do komentáře. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje nabytí pozemku p. č. 1605/2 katastrální území Modřice z podílového 
spoluvlastnictví V. Č., Brno; MUDr. E. K., Šternberk a Ing. K. L., Brno za kupní cenu ve výši 
9.413.000,- Kč a úhradu nákladů za podání návrhu na vklad práva do katastru nemovitostí. 
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Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
10 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Doleček, 

Hroudný) 
2 proti (Slaný, Šiška) 
2 se zdrželo (Hökl, Chybíková) 
 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-7.2/2024 
 
7.3 Převod pozemků ze statutárního města Brna  
Statutární město Brno v rámci dokumentu „Strategie a pravidla pro nakládání s nemovitým 
majetkem ve vlastnictví statutárního města Brna včetně postupu dalšího nabývání nemovitého 
majetku“ nabízí zbytný majetek určený ke zcizení (prodeji, zpeněžení v dražbě), seznam je 
přílohou č. 002/2023 tohoto dokumentu.  
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje podání žádosti o převod pozemků p. č. 1451/36, 1451/37 a 1451/39 katastrální 
území Modřice z vlastnictví Statutárního města Brna. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
1 se zdržel (Šiška)  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-7.3/2024 
 
 
Bod 8 – Upřesnění rozpočtu města v roce 2024 
 
 
8.1.1 Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 
 
Zastupitelé obdrželi podklady k projednání schválení výše odměn neuvolněných členů 
zastupitelstva města Modřice. 
 
Dnem 1. 1. 2024 své účinnosti nabyl zákon č. 418/2023 Sb., kterým se mění zákon č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a další související zákony. Vzhledem 
k tomu, že přesná výše odměn přišla na město až po konání ZMM dne 4. 12. 2023, předkládá se 
návrh k projednání až na tomto zasedání. 

ZMM na své ustavující schůzi schválilo usnesením č. Z1-7.10.1/2022 a Z1-7.10.2/2022 odměnu 
neuvolněným členům ZMM za kumulaci funkcí a v maximální výši. 

Návrh odměn jednotlivým neuvolněným členům ZMM uvádím jmenovitě v návrhu usnesení: 

Návrh usnesení (Procházka): 
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ZMM schvaluje odměny neuvolněným členům zastupitelstva města Modřice s účinností od 
01.03.2024 ve výši:  
neuvolněný místostarosta Ing. Brabec 42.630,- Kč;  
radní, předseda FV a člen KSÚP Ing. Skalník 18.126,- Kč;  
radní, člen KD, člen KPD a člen FV Ing. Mikuš EUR ING 17.324,- Kč;  
předseda KV Ing. Šiška 4.732,- Kč;  
předseda KPD a člen KSÚP Kraut 8.662,- Kč;  
předseda SZK a člen KŽP Bc. Absolonová, MBA 8.662,- Kč;  
předseda KD, člen KSÚP a člen FV Ing. Vostrejš 12.592,- Kč;  
předseda KŠK, člen KŽP a člen KPD Ing. Hejtmánek 12.592,- Kč;  
člen KSÚP a člen KV Ing. Chybíková 7.860,- Kč;  
člen KD a člen KV Ing. Doleček 7.860,- Kč;  
člen KSÚP Ing. Hökl 3.930,- Kč;  
člen FV MVDr. Slaný 3.930,- Kč;  
člen KV Mgr. Hroudný 3.930,- Kč. 
 
V diskuzi vystoupili: 
Chybíková: Říkáte s účinností od 1.3.2024, ale v podkladech od 1.2.2024, proč? 
Vojtová: Dělala jsem to v únoru, ale musí to nabýt účinnosti až po zastupitelstvu, takže až od 
1.3.2024. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
12 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Slaný, Hökl, 

Doleček, Hroudný) 
0 proti  
2 se zdrželo (Chybíková, Šiška) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-8.1.1/2024 
 
8.1.2 Návrh na ošatné 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrh na ošatné v souvislosti s funkcí obřadníků. 
 
Ustanovení § 84 odst. 2 písm. n) a o) zák.č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 
(dále jen „zákon“), vyhrazují zastupitelstvu rozhodování o odměnách a jiných plněních 
zastupitelům.  
Zastupitelstvo tak může rozhodnout o zvýšení odměny podle § 74 zákona, a to až o 2000,- Kč nad 
stanovenou maximální výši odměny neuvolněnému členu zastupitelstva, který je oprávněn přijímat 
projev vůle snoubenců o tom, že vstupují do manželství. 
Podobně je zastupitelstvo oprávněno rozhodnout o plněních podle § 80 zákona. Mezi tato plnění 
patří příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti s přijímáním 
projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství a v souvislosti se zastupováním obce na 
jiných veřejných občanských obřadech (vítání občánků). 
Vzhledem k tomu, že neuvolnění zastupitelé – obřadníci dosud tuto funkci vykonávali bezplatně, 
navrhuji, aby jim bylo přiznáno navýšení odměny o 500,- Kč za každý obřad, maximálně do výše 
2000,- Kč za měsíc. 
Dále navrhuji aby, podobně jako to má většina měst, byl uvolněným i neuvolněným zastupitelům – 
obřadníkům poskytnut příspěvek na úpravu zevnějšku v souvislosti se svatebními a jinými obřady 
ve výši 500 Kč za každý obřad. 
Diskuze neproběhla 
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Návrh na usnesení (Procházka): 

1. ZMM rozhodlo podle ust. § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů, (dále jen „zákon“) o navýšení odměny podle § 74 odst. 1 zákona neu-
volněným členům zastupitelstva obce, kteří jsou oprávněni k přijímání projevu vůle snou-
benců, že spolu vstupují do manželství, a to o 500 Kč za každý obřad, maximálně v částce 
2000,- Kč za kalendářní měsíc. 

Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 

Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Hejtmánek, Hökl, Hroudný) 
1 proti (Šiška) 
4 se zdrželo (Doleček, Chybíková, Vostrejš, Slaný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-8.1.2.1/2024 
 

Návrh na usnesení (Procházka): 
2. ZMM rozhodlo podle ust. § 84 odst. 2 písm. o) zákona o poskytnutí plnění podle § 80 odst. 

1 písm. a) zákona, a to příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku, jde-li 
o starostu, místostarosty a členy zastupitelstva pověřené k přijímání vůle snoubenců, že 
spolu vstupují do manželství, ve výši 500,- Kč za každý obřad. 

Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Hejtmánek, Hroudný, Hökl) 
1 proti (Šiška) 
4 se zdrželo (Chybíková, Slaný, Doleček, Vostrejš) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-8.1.2.2/2024 
 

Návrh na usnesení (Procházka): 
3. ZMM rozhodlo podle ust. § 84 odst. 2 písm. o) zákona o poskytnutí plnění podle § 80 odst. 

1 písm. b) zákona, a to příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku čle-
novi zastupitelstva v souvislosti se zastupováním obce na veřejných občanských obřadech 
(vítání občánků) ve výši 500 Kč za každý obřad. 

Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Hroudný) 
1 proti (Šiška) 
4 se zdrželo (Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-8.1.2.3/2024 

 
8.1.3 Zásady poskytování příspěvku zastupitelům 
 
S ohledem na nově přijatá usnesení o poskytování odměn a příspěvků členům zastupitelstva a 
z důvodu přehlednosti a ucelenosti všech odměn a příspěvků předkládám zastupitelstvu ke 
schválení návrh zásad poskytování peněžitých plnění zastupitelům. 
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Přílohou je Návrh zásad. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Zásady poskytování peněžitých plnění spojených s výkonem funkcí členů 
zastupitelstva města. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Hroudný) 
1proti (Šiška) 
4 se zdrželo (Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.1.3/2024 
 
8.2 Projednání rozpočtového opatření č. 1_2024 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 1/2024 včetně komentářů. RMM jeho schválení provedla 
na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve vztahu k rozpočtu města. 
Podrobný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2024 provedené RMM dne 16.01.2024 usnesením 
číslo 31R-6.10/2024. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti   
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.2/2024 
 
 
8.3 Projednání rozpočtového opatření č. 2_2024 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 2/2024 včetně komentářů. RMM jeho schválení provedla 
na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve vztahu k rozpočtu města. 
Podrobný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024 provedené RMM dne 01.02.2024 usnesením 
číslo 33R-2.1/2024. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
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14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.3/2024 
 
8.4 Projednání rozpočtového opatření č. 3_2024 
 
Na stůl zastupitelé obdrželi opravené RO č. 3, kterým se strana příjmů navyšuje o 6.175.000,- Kč, 
jedná se převážně o vratky za přeplatky energií z roku 2023 a strana výdajů se navyšuje o 
14.821.600,- Kč, jedná se převážně o převod investičních akcí nedokončených v roce 2023 do 
roku 2024 a nákup pozemku na Bobravě. Strana příjmů se zvyšuje na 207.575.000,- Kč a strana 
výdajů se zvyšuje na 273.015.900,- Kč.  
Rozpočet města je po RO č. 3 deficitní se schodkem 65.440.900,- Kč. Po úhradě splátek úvěru ve 
výši 11.165.000,- Kč a zapojení rezervy z předchozích let je předpokládaná rezerva k 31.12.2024 
ve výši 53.343.000,- Kč.  
Podrobný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 
Diskuze neproběhla. 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024 rozpočtu města Modřice na rok 2024 na straně 
příjmů po RO č. 3 ve výši 207.575.000,- Kč a na straně výdajů po RO č. 3 ve výši 273.015.900,- Kč 
jako schodkový se schodkem ve výši 65.440.900,- Kč a financováním ve výši 65.440.900,- Kč a 
splátkou úvěrů v celkové výši 11.165.000,- Kč. K financování schodku a splátky úvěrů bude 
použita rezerva z minulých let. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
1 se zdrželo (Hökl) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.4/2024 
 
8.5 Schválení smluv o poskytnutí dotace nad 50.000,- Kč 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Modřice v roce 2024, které jsou vyšší než 50.000,- Kč. Tyto smlouvy dle § 85 písm. c) a j) 
zákona č. 128/2000 Sb. O obcích, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje ZMM. Jedná se celkem 
o 15 smluv, které budeme projednávat jednotlivě tak, aby mohly být do textu případně zapracovány 
požadované změny. Všechny dotace byly schváleny a zařazeny do rozpočtu města na rok 2024. 
Diskuze neproběhla 
 
8.5.1 Veřejnoprávní smlouva se Základní uměleckou školou Ořechov, příspěvková organizace, 
Komenského 4, 664 44 Ořechov, IČ: 49461702 – výše dotace 75.000,- Kč na provozní náklady. 
Diskuze neproběhla 
Návrh na usnesení (Procházka): 
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ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 75.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a ZUŠ Ořechov,  
IČ 49461702 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.1/2024 
 
19:59 odchod zast. Šiška 
 
8.5.2 Veřejnoprávní smlouva s Římskokatolická farnost Modřice, Masarykova 147, 664 42 Modřice, 
IČ: 65265891 – výše dotace 300.000,- Kč na obnovu budovy fary. 
V diskuzi vystoupili: 
 
Chybíková: opravit ve smlouvě na faru. 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 300.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Římskokatolická 
farnost Modřice, IČ 65265891 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
20:01 příchod zast. Šiška 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.2/2024 
 
8.5.3 Veřejnoprávní smlouva s Xside DANCERS, z.s., Charbulova 831/30, 618 00 Brno, IČ: 
04342992 – výše dotace 150.000,- Kč na pronájem v MHM, pronájem tanečních sálů, kostýmy, 
dopravu na soutěže, náklady na soustředění. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 150.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Xside DANCERS, z.s.,  
IČ 04342992 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
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14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.3/2024 
 
8.5.4 Veřejnoprávní smlouva s Dětský folklorní kroužek Modřice, z.s., Nádražní 500, 664 42 
Modřice, IČ: 08839310 – výše dotace 270.000,- Kč na provozní náklady, pořízení a údržbu krojů, 
pořádání kulturních akcí. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 270.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Dětský folklorní 
kroužek Modřice, z.s., IČ 08839310 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.4/2024 
 
8.5.5 Veřejnoprávní smlouva s Městský fotbalový klub Modřice, z.s., Sadová 572, 664 42 Modřice, 
IČ: 22869123 – výše dotace 1.800.000,- Kč na provozní výdaje. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 1.800.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Městský fotbalový 
klub Modřice, z.s, IČ 22869123  (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.5/2024 
 
8.5.6 Veřejnoprávní smlouva s Městský nohejbalový klub Modřice, z.s., nám. Svobody 93, 664 42 
Modřice, IČ: 04253906 – výše dotace 1.500.000,- Kč na zajištění sportovní činnosti a 
materiálového vybavení. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
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ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 1.500.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Městský nohejbalový 
klub Modřice, z.s., IČ 04253906 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.6/2024 
 
8.5.7 Veřejnoprávní smlouva s Tělocvičná jednota Sokol Modřice, Benešova 274, 664 42 Modřice, 
IČ: 48480614 – výše dotace 291.000,- Kč na pravidelnou činnost oddílů a materiální vybavení a na 
pořízení permanentek do posilovny v MHM. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 291.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Tělocvičná jednota 
Sokol Modřice, IČ 48480614 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.7/2024 
 
8.5.8 Veřejnoprávní smlouva s Tělocvičná jednota Sokol Brno - Husovice, Dukelská třída 49/9, 614 
00 Brno, IČ: 18825028 – výše dotace 60.000,- Kč na pronájem sportoviště v MHM. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 60.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Tělocvičná jednota 
Sokol Brno - Husovice, IČ 18825028 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.8/2024 
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8.5.9 Veřejnoprávní smlouva s Junák – český skaut, středisko Řehoře Mendla Brno, z.s., 
Kampelíkova 124/13, 602 00 Modřice, IČ: 62157400 – výše dotace 90.000,- Kč na celoroční 
činnost 95. oddílu Quercus Modřice. 
Diskuze neproběhla 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 90.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Junák – český skaut, 
středisko Řehoře Mendla Brno, z.s., IČ 62157400 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.9/2024 
 
8.5.10 Veřejnoprávní smlouva s Pionýr, z.s. – pionýrská skupina Modřice, nám. Míru 173, 664 42 
Modřice, IČ: 07828691 – výše dotace 65.000,- Kč na celoroční činnost 66. PTO Brabrouci Modřice 
a PS Modřice. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 65.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Pionýr, z.s. – 
pionýrská skupina Modřice, IČ 07828691 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.10/2024 
 
8.5.11 Veřejnoprávní smlouva s Myslivecký spolek Modřice, z.s., nám. Svobody 93, 664 42 
Modřice, IČ: 48481271 – výše dotace 100.000,- Kč na celoroční činnost a nákup přívěsného 
vozíku. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 100.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Myslivecký spolek 
Modřice, z.s., IČ 48481271 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
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14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.11/2024 
 
8.5.12 Veřejnoprávní smlouva s Klub stolního hokeje Dragons Modřice, z.s., Severní 1020, 664 42 
Modřice, IČ: 49457977 – výše dotace 100.000,- Kč na celoroční činnost a výdaje na Memoriál 
MUDr. Jiřího Ventruby. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 100.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Klub stolního hokeje 
Dragons Modřice, z.s., IČ 49457977 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.12/2024 
 
8.5.13 Veřejnoprávní smlouva s Dubové lístky, z.s., Severní 1020, 664 42 Modřice, IČ: 14165155 – 
výše dotace 150.000,- Kč na provozní náklady, pronájem v MHM a konání příměstského tábora. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 150.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Dubové lístky, z.s.,  
IČ 14165155 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.13/2024 
 
8.5.14 Veřejnoprávní smlouva s Diecézní charita Brno (Oblastní charita Rajhrad), třída Kpt. Jaroše 
1928/9, 602 00 Brno (Jiráskova 47, 664 61 Rajhrad), IČ: 44990260 – výše dotace 267.000,- Kč na 
provoz Oblastní charity Rajhrad. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
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ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 267.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Diecézní charita Brno 
(Oblastní charita Rajhrad), IČ 4990260 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.14/2024 
 
8.5.15 Veřejnoprávní smlouva se SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Modřice, nám. Svobody 93, 
664 42 Modřice, IČ: 72049316 – výše dotace 131.000,- Kč na provoz, údržbu a vybavení. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2024 ve výši 131.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2024 mezi městem Modřice (poskytovatel) a SH ČMS – Sbor 
dobrovolných hasičů Modřice, IČ 72049316 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 7Z-8.5.15/2024 
 
20:15 odchod zast. Mikuš 
 
 
Bod 9– Zpráva o činnosti FV 
V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 10 ze zasedání FV ze dne 13.12.2023 a zápis č. 11 ze 
zasedání FV ze dne 23.01.2024. 
Krátký komentář přednesl předseda FV Ing. Skalník. 
 
20:17 příchod zast. Mikuš 
 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zápis č. 10 ze dne 13.12.2023 a zápis č. 11 ze dne 23.01.2024 ze zasedání 
FV. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
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14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-9.1/2024 
 
 
Bod 10– Zpráva o činnosti KV 
V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 4 ze zasedání KV ze dne 24.01.2024. 
Krátký komentář přednesl předseda KV Ing. Šiška. 
 
20:20 odchod zast. Skalník 
20:22 příchod zast. Skalník 
 
Zprávu předsedy KV okomentoval starosta. Dle zákona o obcích (§ 102, odst. 2i) je kontrola komisí 
ve vyhrazené pravomoci rady. Kontrolní výbor k tomu není oprávněn. Nabídl ale KV účast na 
zasedání Komise pro digitalizaci, na kterém se mohou s činností komise seznámit. 
V diskuzi vystoupili: 
 
Hroudný: Souhlasím s účastí KV na zasedání komise. 
Kraut: Žádá pana Šišku, aby určil, koho pozvat na jednání komise. 
Mulíček: Jak KV dospěl k tomu, že části vyhrazeného rozpočtu nesedí s usnesením z RMM? 
Šiška: Díval jsem se. Je možné, že jsem se mohl zmýlit a porovnával jinou verzi rozpočtu. Stačí mi 
informace, že je to v pořádku. 
Mulíček: Potvrdil, že se pan Šiška mýlil. 
Starosta: Ptal se předsedy KV, zda trvají na návrhu usnesení. 
Šiška: Ano, KV si to odsouhlasil. 
Šiška: přednesl návrh usnesení KV. 
 
Návrh usnesení (Šiška): 
ZMM schvaluje KV ZMM provedení kontroly náplně a činnosti Komise pro digitalizaci zřízené jako 
poradní orgán při RMM. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
6 pro (Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
2 proti (Procházka, Brabec) 
6 se zdrželi (Vostrejš, Mikuš, Mazálek, Skalník, Hejtmánek, Kraut) 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zápis č. 4 ze zasedání KV dne 24.01.2024. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželi 
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Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-10.1/2024 
 
 
Bod 11– Vydání OZV č. 1/2024 o nočním klidu  
V podkladech zastupitelé obdrželi návrh obecně závazné vyhlášky č. 1/2024, o nočním klidu. 
 
Důvodem aktualizace stávající OZV č. 1/2017 je jednak skutečnost, že v mezidobí došlo ke 
zrušení některých tradičních akcí, při nichž byla doba nočního klidu zkrácena (šermířský den, 
modřický krýgl) a dále bylo zjištěno, že v rámci akce koš martinských vín není potřeba posouvat 
začátek doby nočního klidu po 22h, proto i tato akce je z návrhu vypuštěna.  
U ostatních akcí je navržena doba nočního klidu již od 1h (původně bylo až od 2h ráno). 
Zároveň byla pro letošní rok zařazena do seznamu další významná akce města, a to oslavy 30 let 
města. 
  
V diskuzi vystoupili: 
 
Šiška: Budeme po skončení oslavy schvalovat další vyhlášku? 
Starosta: Ano na začátku příštího roku. 
Mazálek: Je tam konkrétní datum (rok 2024), takže by nebylo potřeba. 
Občan Modřic: Proč je ve výjimce akce sportovní turnaj a kdo ji prosazuje? 
Starosta: Navázali jsme na stávající vyhlášku a dobu jsme zkrátili o 1 hodinu. 
Šiška: Není to akce pro děti. Na tu akci chodí spousta místních. 
Občan Modřic: Máte nějaký podklad, že si to občané nepřejí? Kolik se zúčastnilo dětí z Modřic na 
tomto turnaji? 
Šiška: Vloni nehrál modřický tým, protože jsme neměli v této věkové kategorii dostatek hráčů. 
Občan Modřic: Takže jsme udělali pro jiné lidi z okolí oldies párty a my občané jsme se díky tomu 
nevyspali do 1 hod. ráno. 
Starosta: Vyhláška je výsledkem jednání, na kterém jsme se shodli. 
Skalník: Souhlasím s vámi, chápu vás, ale tolik akcí tu není. Vadí vám pouze jedna akce z 5 a 
chcete vyřadit pouze tu jednu? 
Občan Modřic: V čem spočívá ta zábava? 
Starosta: Je to diskotéka vedle hřiště. 
Občan Modřic: Přijďte se na všechny ty zápasy podívat. Děti i rodiče mají na to právo. Je to 1x za 
rok a je hezké, jak jako město podporujeme děti. 
Šiška: Díky výtěžku z tohoto turnaje, tento klub žije. 
Brabec: Je to 1x do roka. 
Skalník: Vadily by Vám i hody?  
Občan Modřic: Nepomohla by anketa? 
Brabec: To nemá význam, museli by se zúčastnit všichni. 
Mikuš: Narození dítěte je také událost. Tolerantní bychom měli být ke všem. 
Mazálek: Na každou akci najdete odpůrce, též na workoutová hřiště, dětská hřiště, autobusovou 
zastávku, hřiště na Bobravě. 
Občan Modřic: Paní má problém, proč je zábava do půlnoci nebo do 1 hod., kvůli hluku. Proč to 
není do 11 hod.? 
Starosta: Zkracujeme to na 1 hod a fotbalový klub jsem požádal, aby hudební produkce skončila 
ve 24 hod. 
Chybíková: Návrh na ukončení diskuze. 
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Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2024, o nočním klidu, kterou se stanovují výjimečné 
případy, při nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-11.1/2024 
 
 
Bod 12 – Různé, diskuse 
 
12.1 Prezentace – Jednotný vizuální styl 
V podkladech zastupitelé obdrželi podklady pro prezentaci jednotného vizuálního stylu. 
Starosta vyzval předsedu Komise pro digitalizaci Romana Krauta, aby odprezentoval nový vizuální 
styl. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Manuál jednotného vizuálního stylu města Modřice. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-12.1/2024 
 
12.2 Zvolení zástupce města na členskou schůzi Vírského oblastního vodovodu 
V podkladech zastupitelé obdrželi podklady k členské schůzi VOV, s.m.o., která se koná dne 15. 3. 
2024. V případě, že se členské schůze nezúčastní statutární zástupce města, je podmínkou pro 
zastupování na této schůzi zplnomocnění zastupujícího. 
Vzhledem k tomu, že členkou představenstva VOV za město Modřice je Ing. Hana Chybíková, 
starosta ji vyzval, aby stručně seznámila přítomné s její činností v tomto orgánu v loňském roce. 
Diskuze neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM pověřuje Ing. Hanu Chybíkovou zastupováním města Modřice na členské schůzi VOV, s.m.o. 
dne 15. 3. 2024. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
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14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 7Z-12.2/2024 
 
 
12.3  Žádost o poskytnutí finančního daru spolku Pro Modřice z.s. 
Starosta města Modřice obdržel 16. 1. 2024 email od předsedy spolku Pro Modřice z.s., v němž 
žádá o finanční podporu spolku ve výši 130.000,- Kč. Jako důvod uvádí vysoké výdaje na právní 
zastoupení pro řízení EIA, které bylo vyhlášeno 9.12.2023. Spolek prý neměl možnost vstoupit do 
jiných dotačních programů, proto žádá o podporu formou finančního daru město. 
V diskuzi vystoupili: 
 
Starosta: Zájmy všech občanů hájí vedení města. Samotné město využilo pro podání připomínek 
vlastního právníka + se inspirovalo jinými městy. Spolek Pro Modřice nabídku města v oblasti 
právní konzultace nevyužil. Stále platí nabídka na finanční podíl města při zajištění nějaké odborné 
expertízy s dopadem na celé město, kterou by muselo objednat ale přímo město.  
Občan Modřic: Máte k tomu návrh na usnesení? 
Starosta: Přednesl návrh na usnesení, který zamítá žádost. 
Občan Modřic: Takže odmítáte pomoc občanům? Náš spolek přednesl, jak by měl návrh EIA 
vypadat. 
Starosta: Takhle to nemůžete říct. Město podalo vyjádření k EIA. 
Mazálek: Četl jste stanovisko města?  
Občan Modřic: Ano a musím uznat, že jste uvedli nadstandartní protihluková opatření.  
Mazálek: A co zásadního jste postrádal ve stanovisku města? 
Občan Modřic: Postrádal jsem tam další varianty, rozpor, detailnější protihlukovou studii. 
Mazálek: Promiňte, ale pletete si proces EIA . V 1. kole se hlavně řeší, na co se zaměřit. 
Občan Modřic: Mělo to být zpracované už od začátku. Na základě naší studie jsme mohli více 
rozporovat. 
Mazálek: Věnuji tomu spoustu času, včetně toho, co jste poslal za podklady. V prosinci jste 
společně s panem Krautem zorganizovali videohovor, jak se připravuje koridor ve Středních 
Čechách. Jasně tam zaznělo, co je nejdůležitější v 1. kole. Dát jasné body, na které je potřeba se 
zaměřit. 
Občan Modřic: Také se jim naše námitky líbily. Takže nám chcete odmítnout finanční pomoc, 
kterou vracíme my, zpět občanům? Co si město objedná, to zaplatí a hlídá si. Nikdo jiný do toho 
nemůže vstoupit. Tak proč dáváte limitovaný příslib? 
Mazálek: Můžete využít právní služby města nebo pokud přijdete s něčím relevantním. Pokud to 
bude objednávat město, je ochotno to platit. Tohle už je nebezpečný precedent, platit právní služby 
skupině. Dále dostal jste odpověď, že bude prověřena trasa kolem D2. 
Skalník: Doložte do příštího zasedání, na co konkrétně chcete ty peníze. U dotací musíte také vše 
doložit. 
Občan Modřic: Faktury klidně doložím. 
 
Protinávrh usnesení (Kraut): 
ZMM schvaluje finanční podporu spolku Pro Modřice z.s. ve výši 30.000,- Kč na právní zastoupení 
pro řízení EIA spojené s projektem VRT. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  
1 pro (Kraut) 
2 proti (Procházka, Mazálek) 
11 se zdrželo (Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, 

Doleček, Hroudný) 
Usnesení nebylo přijato. 

Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM zamítá žádost spolku Pro Modřice z.s. o finanční podporu ve výši 130.000,- Kč na právní 
zastoupení pro řízení EIA spojené s projektem VRT. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Procházka, Mazálek, Brabec, Skalník, Vostrejš, Chybíková, Slaný, Hökl, Hroudný) 
1 proti (Kraut) 
4 se zdrželo (Doleček, Šiška, Hejtmánek, Mikuš) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 7Z-12.3/2024 

Procházka: ukončení diskuse 

Ukončeno ve 21:50 hodin 

Ověřovatelé: Ing. Tomáš Hejtmánek a MVDr. Luděk Slaný. 

  Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 
   starosta města 
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Zpráva starosty o činnosti úřadu od ZMM 4. 12. 2023 

V tomto období RMM zasedala celkem 8krát. Řádná zasedání byla 19. 12. 2023, 16. 

1. 2024 a 13. 2. 2024, mimořádná zasedání byla 6. 12. (zejména schválení zadávací 

dokumentace pro výběrové řízení na zhotovitele akce „Modřice, Masarykova – 

rekonstrukce kanalizace a vodovodu“), 29. 12. (zejména schválení RO č. 17, kterým 

se koncem roku upravuje rozpočet města ve vztahu ke zvýšeným příjmům a ve 

vztahu k dokončeným, probíhajícím či připravovaným investičním akcím a opravám), 

10. 1. 2024 (zejména schválení darovacích smluv na 24. Městský ples), 26. 1. 2024 

(zejména schválení smlouvy na podání žádosti o dotaci a zajištění administrace 

projektu s názvem „Modřice-chytré město s 5G sítí“, jehož obsahem je budování 

dopravního kamerového systému), 1. 2. 2024 (zejména schválení smluv o 

termínovaných vkladech volných peněžních prostředků a schválení RO č. 2/2024). 

Všechny zápisy z RMM mají zastupitelé a členové KV ZMM k dispozici ve sdílené 

složce. Občané mají usnesení z RMM k dispozici na webu města. 

Stav vybraných investičních akcí: 

Rekonstrukce Kanalizace v lokalitě Za Humny - akce probíhá, měla by být 

skončena letos v létě. Pravidelně se zde konají kontrolní dny. 

Rekonstrukce ulice Masarykova – probíhá společné výběrové řízení s městem 

Brno na zhotovitele rekonstrukce kanalizace a vodovodu. Připravuje se společné 

výběrové řízení se SÚS JMK na dodavatele silnice a chodníků. Harmonogram prací 

není zatím stanoven. Dle aktuálních informací by práce měly být zahájeny na 

přelomu dubna a května 2024 a měly by trvat 2 roky. Je schváleno dopravní řešení 

během stavby. Na webu města bude v nejbližších dnech zřízena speciální stránka, 

kde budou průběžně publikovány aktuální informace k této akci. 

Okružní křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x II/152 – čeká se na finální podklady 

k VO. Po jejich dodání bude dokončen projekt a bude podána žádost o stavební 

povolení. Paralelně se řeší smlouva se SÚS JMK o realizaci. Ta bude záležet na 

schválení zařazení do investičních akcích SÚS JMK Radou JMK. 

S tím souvisí studie dalších tří křižovatek se silnicí II/152. Jejich prezentace 

projektantem proběhla na pracovním výboru 21. 2. 20024 za účasti všech dotčených 

institucí – SÚS JMK, ŘSD, OD města Šlapanice a PČR. Nyní se bude čekat na jejich 

vyjádření, promítnutí připomínek a měl by následovat návrh dalšího postupu. Jedná 

se o komunikace ve správě SÚS JMK popř. ŘSD. 

Dům s podloubím na náměstí Svobody 171 – v prosinci 2023 byly zahájeny 

stavební práce tzv. 0. etapy. Po jejím dokončení bude následovat technologická 

přestávka na částečné vysušení objektu. Pokračování je plánováno během r. 2025. 

Stavební povolení na celou stavbu nebylo zatím vydáno. 

Veřejné osvětlení – Hybešova, nám. Míru, Rybníček, Havlíčkova, Hřbitovní 

Práce zde budou pokračovat po zimní přestávce. 

Veřejné osvětlení – Tyršova, Stará cihelna  

V měsíci prosinci byla dokončena a předána rekonstrukce VO v lokalitě ulic Tyršova 

a Stará cihelna. Na jaře budou ještě dokončeny terénní úpravy. 
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Další akce: 

Dílčí změna č. 1a ÚP Modřice 

13. 12. 2023 k tomu proběhla na radnici pracovní porada zastupitelů. Další schůzka 

pak proběhla s projektanty 9. 1. 2024. Práce na návrhu změny č. 1a ÚP Modřice 

finalizují, projektanti v minulém týdnu prováděli závěrečnou revizi a korekci 

dokumentů. Pořizovatelka změny, Ing. Arch. Kudrová, připravuje veřejnou vyhlášku, 

kterou se oznamují veřejnosti informace souvisejících s projednáním změny včetně 

termínu veřejného jednání.  Rádi bychom v nejbližších dnech změnu zveřejnili na 

úřední desce. 

 

Dílčí změna č. 1b ÚP Modřice 

Tato změna by měla řešit protipovodňová opatření. Pro jejich řešení je zásadní trasa 

tzv. Severního obchvatu. Jednání o případných dalších variantách trasy nebyla ještě 

uzavřena. 

 

Přístavba ZŠ 

Studie přístavby – dle autora zbývá dokončit etapu D (objekt na místě stávajícího hřiště 

u ZŠ Benešova – garáže a zázemí pro školu). Máme nabídku na zpracování 

dokumentace pro územní řízení etap A – přístavba, B – stavební úpravy stávajícího 

hlavního objektu, C – nástavba jídelny a na obstaravatelskou činnost – projednání 

záměru a podání žádosti o územní rozhodnutí. Snaha je vše dokončit během prvního 

pololetí. 

 

Studie IS – ul. Luční, Tyršova a lokality „Zahrádky“ 

Byla zadána studie společného řešení kanalizace ulic Tyršova a Luční a lokality 

„Zahrádky“. 

 

Studie prostupnosti krajiny 

Byla dokončena studie prostupnosti kraji – rehabilitace polních cest a jejich osázení 

dřevinami směrem k rybníku Primál a řece Bobrava a směrem k boží muce a kopci 

Vajdl. V dalším kroku je nutné řešit majetkoprávní vztahy. 

 

Cyklostezka a chodník pro pěší Modřice – Brno-Chrlice 

Na základě smlouvy o spolupráci uzavřené mezi městem Modřice a společností 

CTPark Brno Retail, spol. s r.o. vzniká studie stezky pro pěší a cyklisty, která by měla 

vést z města Modřice směrem k dálnici D2 a dále směrem k městské části města 

Brna-Chrlice. K tomuto tématu již proběhlo v minulosti několik jednání. Poslední a 

největší 21. 2. 2024 za účasti zástupců CTP, projekční kanceláře Atelier DPK, 

projekční kanceláře PK Ossendorf, vedení městské části Brno-Chrlice, ŘSD, SÚ 

JMK, ředitele OC Olympia, zástupců Sconta nábytek a Lettenmayer (Kotona). Hledá 

se technické řešení akceptovatelné pro soukromé subjekty, které by byly touto akcí 

dotčeny. 
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Portál občana 

Probíhají přípravné práce – výběr vhodného HW a (analýza požadavků pro realizaci 

intranetu). Následovat bude výběrové řízení na dodavatele. V plánu je realizace 

projektu do konce r. 2024. Současně by měl vzniknout i nový web. K němu byla 

prezentace potencionálního dodavatele 19. 1. 2024. 

 

VRT 

Město zaslalo svoje vyjádření dne 18. 1. 2024 k záměru „RS 2 VRT Modřice – 

Šakvice - Rakvice“ v rámci procesu posuzování vlivů na životní prostředí podle 

zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí, ve znění pozdějších 

předpisů. 

12. 1. a 1. 2. proběhla jednání s vlastníky pozemků o možném způsobu propojení 

vlakového nádraží a ulice Brněnská, 30. 1. k tomuto tématu i se Správou železnic. 

Předchozí varianta s propojením pomocí lávky nebyla vlastníky dotčených pozemků 

odsouhlasena. Aktuálně se proto prověřuje proveditelnost původní varianty 

podchodu z vlakového nádraží pouze pod kolejemi s vyústěním na protilehlé straně 

nádraží a dále pokračováním cestou po pozemcích soukromých vlastníků. 

 

Začali jsme se věnovat hospodaření s energiemi 

V této oblasti spolupracujeme s obcemi v rámci MAS Bobrava. Proběhly k tomu i 

schůzky v Nebovidech 22.1. a 19. 2. 2024. 

Byly nám schváleny dotace na vypracování Místní energetické koncepce – 450.000,- 

Kč a na Energetický management – 522.500,- Kč. Finanční prostředky budou 

prostřednictvím kraje zaslány na náš účet až po doložení veřejné zakázky a skutečné 

vysoutěžené částky. 

Byl proveden podrobný pasport veřejného osvětlení. Výsledky budou analyzovány a 

budou navrženy další kroky k modernizaci celého systému a z toho plynoucím 

úsporám el. energie. 

 

Optimalizace veřejné dopravy, poptávková doprava 

Zde práce též postupují. Společností CITY A byl vypracován dokument „Analýza 

dopravní obslužnosti digitální poptávkovou dopravou“. Jako další podklad máme i 

analýzu dat o cestování obyvatel do a z Modřic z MV ČR. Se společností CITY A se 

uskutečnily schůzky 2. 1., 12. 1. a 22. 2. 2024, poslední schůzka i za účasti ředitele 

Kordis JMK. Kordisu končí smlouva s Dopravním podnikem města Brna 31. 12. 2024, 

což může být impulsem k přehodnocení tras a intervalů jízd linek autobusů.  

 

Výběr dalších aktivit vedení města od ZMM 4. 12. 2023 

 

Uložení volných finančních prostředků 

Město uložilo volné finanční prostředky na základě Usnesení 31R-6.12/2024 na 

termínované vklady s opakováním takto: 40 mil. Kč na termínovaný vklad na 3 

měsíce do KB a 40 mil. Kč na termínovaný vklad na 1 měsíc do UniCredit Bank. 

Současně se bude využívat spořící účet v UniCredit Bank, který je bez jakékoliv 

výpovědní lhůty. 
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Modernizace obřadní síně 

Požádali jsme Střední školu umění a designu a Vyšší odbornou školu Brno o návrhy 

na modernizaci obřadní místnosti na radnici. 29. 1. proběhla prezentace čtyř 

nejlepších prací, z nichž byla zvolena jedna jako vítězná. Čtyři prezentující studenti 

budou finančně odměněni a budou učiněny další kroky k realizaci zvoleného  

návrhu. V případě zájmu zastupitelů k tomu bude svolána pracovní porada. 

 

Podjezd pod I/52 

Podjezd pod silnicí I/52 se stále častěji i při menších deštích zaplavuje. K této 

problematice jsme proto vyvolali jednání, která proběhla 17. 1., 24.1. a 20. 2. 

Postupně se jich zúčastnili zástupci: SÚS JMK, ŘSD, Povodí Moravy, Dopravní 

podniku města Brna, BVK, společnosti Aquatis. Zjišťuje se majitel a provozovatel 

kanalizace, která tuto část odvodňuje. Dle dosavadních zjištění je kanalizace 

zanesená a bude nutné ji vyčistit. Zjistí se rozsah znečištění a zkalkuluje se cena, za 

kterou by se kanalizace vyčistila. Následně se bude řešit finanční podíl 

zainteresovaných subjektů.  

 

Muzejní spolek 

Byla obnovena užší spolupráce města s Muzejním spolkem. 1. 2. proběhlo jednání 

s Doc. Procházkou z Muzejního spolku o externím spolupracovníkovi a 15. 2. byla 

uzavřena dohoda o provedení práce se studentem MU, který bude postupně třídit 

muzejní sbírky a předměty v depozitáři pro přestěhování do rekonstruované budovy 

muzea na náměstí Svobody č. 171. 

Přípravy na oslavy 30 let města Modřice 

1. července 2024 to bude 30 let, kdy byla obec Modřice povýšena do stavu města. 

Oslava proběhne v sobotu 15. června. Dopoledne budou otevřeny pro veřejnost 

všechny městské objekty. Na radnici pak bude výstava historických fotografií. Hlavní 

program oslavy by měl proběhnout odpoledne na náměstí před radnicí. Kromě 

oficiálních projevů zde bude vystoupení žáků modřických škol, Smíšeného 

pěveckého sboru, DFKM i dalších spolků a kroužků. Plánuje se zde hudba, stánky a 

občerstvení. Jednáme o uzavření náměstí pro veškerou dopravu. Oslavy pak budou 

ukončeny večer v areálu Pod Kaštany taneční zábavou. 

 

12. 2. – proběhlo setkání s obyvateli ulice Poděbradova k řešení parkovacích míst 

13. 2. – jsme jednali se společnostmi T-mobile a Infotel o budování metropolitní 

optické sítě 

 

Sportovní, kulturní a společenské akce pořádané ve spolupráci s městem 

10. 12. se uskutečnil ve spolupráci s TJ Sokol Modřice již 26. ročník Modřického 

poháru 

31. 12. 2023 proběhl tradiční společný Silvestr na náměstí 

27. 1. se v MHM uspořádal již 24. Městský ples 



 

5 
 

10. 2. se uskutečnil první Masopust 

20. 2. – jsem se zúčastnil v Ivančicích společenské akce sportovec roku okresu Brno-

venkov, kde náš sportovní oddíl MNK získal první místo v kategorii Seniorský kolektiv 

a město Modřice jako jeden z pořadatelů získalo první místo v kategorii Sportovní 

akce za uspořádání MS juniorů U21 v nohejbalu. 

 

V Modřicích dne 26. 2. 2024 

Libor Procházka 
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